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Viatge al Japó 
dels alcaldes 

de Granollers i 
Montmeló 

REDACCIÓ 

Josep Pujadas, alcalde de 
Granollers, i Roman Ruiz, alcalde 
de Montmeló, són de viatge al 
Japó des de dilluns passat per tal 
de captar inversions per als dos 
municipis. Els dos alcaldes, 
acompanyats pel president del 
Real Automóvil Club de Catalu
nya (RACC), Sebastià Salvador, 
s'entrevistaran amb executius de 
diverses empreses japoneses i 
els explicaran els avantatges que 
els poden suposar tenir represen
tacions al costat del Circuit Per
manent de Velocitat. 

El viatge al Japó tindrà una du
rada d'una setmana i inclourà 
una reunió amb membres de la 
delegació del Banc de Sabadell a 
Tokio i visites a l'oficina de la 
Zona Franca i a l'Ambaixada es
panyola. A més, Josep Pujadas i 
Roman Ruiz també aniran a Osa
ka per mantenir contactes amb 
algunes empreses i visitaran final
ment el Circuit de Suzuka. Els 
dos alcaldes i el president del 
RACC tornaran a Barcelona el 
proper dilluns 30 de juliol. 

Campanya de 
Tajuntament de 

Parets per limitar 
el consum 
d^aigua 

Salva Montes 

Durant aquest mes de juliol 
l'ajuntament de Parets ha iniciat 
una campanya per tal de limitar 
l'alt consum d'aigua que es pro
dueix els mesos d'estiu i els 
problemes de pressió que això 
implica. 

Donada la dificultat de mante
nir els dipòsits plens d'aigua que 
es planteja als mesos d'estiu, l'a
juntament de Parets promou una 
campanya d'informació per inten
tar subsanar els problemes de 
caigudes de pressió en moments 
punta del dia i dels caps de set
mana que l'augment en el con
sum d'aigua plantegen. En 
aquests moments punta molts 
edificis tenen problemes en el 
subministrament d'aigua, perquè 
la manca de pressió no permet 
que a determinats pisos l'aigua 
arribi amb prou quantitat i amb la 
suficient pressió per realitzar co
ses quotidianes com dutxar-se o 
rentar plats. 

Per subsanar aquests proble
mes l'ajuntament de Parets reco
mana als habitants del poble que 
segueixin aquests consells du
rant l'estiu: 

—no regar el jardí durant el 
dia; 

—les cases que disposin de 
pous que l'utilitzin per a regar; 

—deixar totes les aixetes ben 
tancades per evitar pèrdues; 

—no omplir piscines ni bas
ses; 

—no emmagatzemar aigua in
necessàriament i no gastar-ne 
més de la indispensable. 

Demà s'inauguren les obres de la 
N-152 al seu pas per Mollet 

REDACCIÓ 
Demà a la tarda s'inaugura

ran les obres del desdobla
ment de la carretera N-152 al 
seu pas per Mollet. La inaugu
ració es farà als voltants de 
dos quarts de set de la tarda i 
hi assistirà el president de la 
Generalitat, Jordi Pujol, a més 
del conseller d'Obres Públi
ques, Joaquim Molins, i del di
rector general de carreteres, 
Jaume Amat. 

El pressupost total de la va
riant de la N-152 que demà s'i
naugura és de tres mil milions 
de pessetes, sufragats en la 
seva totalitat per la Generalitat 
de Catalunya. La construcció 
d'aquest nou tram de carrete
ra suposa una reducció dràs
tica del moviment de cotxes 
pel centre de Mollet, calculat 
en més de 20.000 per dia. 

El desdoblament de la "va
riant de Mollet" forma part de 
l'obra que s'està fent des de 
l'any 1987 de Barcelona a 
Puigcerdà. La llargada total de 
l'obra és de 3.600 metres, 
amb una plataforma de 21,5 
metres, constituïda per dues 
calçades de 7 metres, vorals 
exteriors de 2,50 metres i un 

separador central de 2,50 me
tres, on s'ha construït una bar
rera rígida de formigó. 

A més de la reducció de ve
hicles al centre de Mollet, amb 
aquesta obra de desdobla
ment s'evitaran totalment les 
retencions de trànsit i la tra
vessia de Mollet s'ha reduït de 
25 minuts que durava a les ho
res punta a uns cinc minuts 
per la nova variant. 

A principis de juliol ja va en
trar en funcionament, sense 
que es fes inauguració, l'en
llaç de la N-152 amb Parets, 
obra que també s'engloba al 
mateix pressupost. Aquesta 
obra de desdoblament de la 
N-152 és la de més enverga
dura de totes les que s'estan 
fent actualment a la comarca. 

Restriccions d'aigua a Aiguafreda 
M.MIR 

Des de fa una setmana l'Ajun
tament d'Aiguafreda talla l'aigua 
durant les nits i compra aigua en 
camions cisterna per tal de realit
zar una part del proveïment d'ai
gua a la població. Aquesta mesu
ra s'ha pres després que el con
sum d'aigua al poble s'hagi dupli
cat i els embassaments que hi ha 
hagin quedat esgotats. La situa
ció actual a Aiguafreda, on es 
consumeixen 1.300.000 litres 
d'aigua al dia, és d'alerta roja. 

Segons Ramon Mir, alcalde 
d'Aiguafreda, el problema de la 
manca d'aigua ja estaria solucio

nat si s'hagués construït un nou 
pantà, les obres del qual van ser 
aturades per la Diputació de Bar
celona. Aquest nou embassa
ment té una cabuda prevista de 
60 milions de litres d'aigua i, si les 
obres de la seva construcció no 
s'haguessin aturat, ja funcionaria 
aquest estiu. 

Per Ramon Mir, "el problema 
de la construcció del nou em
bassament no seria cap proble
ma sí no existís el precedent de 
la presa de Vallforners, tot i que 
són dues coses que no es po
den ni comparar". L'alcalde d'Ai
guafreda també va manifestar 

que, tant la Diputació com la Ge
neralitat, li han confirmat que es
tan treballant per retocar el Pla 
General del Montseny en fets 
puntuals com aquest tot i que va 
destacar que "burocràtícament 
la cosa està encallada i no se 
sap quan es començarà". 

A més, l'alcalde d'Aiguafreda 
ha manifestat la seva sorpresa en 
"la rapidesa dels guàrdies a 
l'hora de denunciar les proves 
que es van fer per construir el 
nou pantà i, en canvi, quan hi 
ha problemes amb gent acam
pada sense permís o que fan 
foc al bosc, els guàrdies no es 
veuen enlloc". 

La marxa d'autodeterminació va 
passar per la comarca 
REDACCIÓ 

El passat dijous es va cele
brar una marxa d'autodetermi
nació a les localitats de Lliçà 
d'Amunt i Cardedeu, en la qual 
van ser presents institucions 
com la Crida de Parets, Mollet, 
Granollers i representats de la 
pagesia de Canovelles. Els vuit 
components de la columna van 
marxar des de Vinaròs i Ampos
ta i l'endemà van fer ruta cap al 
Maresme. 

Jaume Farriol, President del 
Govern de la Vall del Tenes, va fer 
un discurs per destjar sort als 
guerrers que són fidels al seu po
ble. Es va fer també un refrigeri 
de germanor i la projecció del film 
realitzat fa dos anys per la Colla 
Pa amb Tomàquet, "La Volta en 
Carro als Països Catalans". 

El cap de la columna de la Cri
da, Rosa Renom, va fer entrega a 
l'alcalde de Lliçà de Vall, Isidre 
Ballester, un document de decla
ració universal dels drets col·lec
tius dels pobles. 

Desprès que la marxa s'esti
gués a la Cruïlla, continuà cap a 
Cardedeu, on va haver una boti-

La marxa es va aturar a la cruïlla de Lliçà d'Amunt a fer un aperitiu 

farrada organitzada per la Crida 
de Cardedeu. Allà es reuniren un 
total de trenta persones al Parc 
dels Pinetons. Quan el sopar po
pular fou realitzat, els de la mar
xa dormiren al parc, i l'endemà es 
llevaren per sortir cap al Mares
me. 

Aquesta marxa organitzada 
per la Crida a la Solidaritat va re

córrer diverses poblacions de Ca
talunya, amb I únic objectiu de 
desvetllar la població catalana 
per tal de poder donar un pas 
més en el camí cap a la plena so
birania, la marxa de l'autodeter
minació va aturar-se a la Cruïlla 
de Lliçà d'Amunt on esperats per 
40 membres de la Colla del Pa 
amb Tomàquet de la Vall del Te
nes. 

Ja han 
començat les 
obres de la 

nova 
depuradora de 

Granollers 
REDACCIÓ 

Els treballs per a la instal·lació 
d'una nova depuradora que elimi
narà la contaminació de les ai
gües residuals de Les Franque
ses, Canovelles i Granollers van 
començar dijous passat. Aques
tes obres, a càrrec de l'empresa 
"Cubiertas y MZOV S.A", van ser 
adjudicades per la Junta de Sa
nejament amb un pressupost de 
700 milions de pessetes. 

La nova depuradora aconse
guirà eliminar de l'aigua el noran
ta per cent dels residus orgànics 
en una primera fase de depuració 
de les aigües residuals que s'a
boquen al riu. Després de diver
ses anàlisis en un laboratori que 
s'instal·larà a la planta, es podrà 
posar en funcionament una sego
na fase destinada a l'eliminació 
dels contaminants químics. El 
col·lector que portarà l'aigua fins 
a la planta de depuració té una 
capacitat màxima de 4.000 me
tres cúbics per hora. 

La construcció d'aquesta nova 
depuradora, que forma part del 
Pla de Sanejament de la Conca 
del Riu Besòs, té un termini d'exe
cució fixat en setze mesos. 

TV3 instaura 
els premis 
"Actual" en 

memòria dels 
tres 

periodistes 
morts a Berlín 

REDACCIÓ 

La Corporació Catalana de Rà
dio i Televisió (CCRTV) ha instituït 
el premi internacional de perio
disme "Actual" en memòna de 
Lluís Diumaró, Joan Fornells i Jo
sep Ylla-Català, els tres periodis
tes morts en accident de circula
ció prop de Berlín. 

La proposta de creació d'a
quest premi ha sorgit de la direc
ció de TV3 i ha estat assumida 
per la CCRTV, la qual ha dotat el 
premi d'unes característiques 
d'importància per tal de mantenir 
viu el record dels tres periodistes 
del programa "Actual" desapare
guts recentment. 

Encara que les bases del pre
mi no han estat definits totalment, 
ja se sap que el premi constarà 
de dues categories i que el jurat 
serà format per professionals de 
diferents cadenes de televisió 
mundials. Els premis s'atorqaran 
cada 19 de juny, data en que van 
morir els tres professionals de 
TV3. 

La primera categoria del premi, 
dotada amb 25 miídòlars de pre
mi -uns dos milions i mig de pes
setes al canvi actual estarà desti
nada als reportatges d'enviats es
pecials. La segona categoria, 
amb un milió de pessetes de pre
mi, serà per a reportatges fets en 
català per a persones que no 
exerceixin professionalment el 
periodisme. 
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